
 

 

 
Verslag vergadering Adviesraad Sociaal Domein 

 
30 januari 2024, 19.30 uur, Paauw Wassenaar 

 

Aanwezig; Marike, Theo, Ellen, Rita, Hans, Mieke, Robbert en Marian 
 
 

1. De voorzitter opent de vergadering en heet de beide gasten welkom. Daarna volgt een korte 
voorstelronde en vertelt de voorzitter in het kort wat de ASD doet. 
 

2. Amber van Witteloostuijn en Lysandra Tuinfort, beide werkzaam bij de gemeente, komen 
onze vragen over het rapport Lokale Inclusie Agenda Wassenaar beantwoorden.  
 
Lysandra heeft zich voorgesteld als de nieuwe coördinator inclusie agenda. Ze is junior 
strategisch adviseur voor inclusie en inwonerparticipatie en is momenteel bezig met het 
burgerberaad. 
 
Het rapport van de lokale inclusieagenda (Inclusionlab, juni 2023) is opgemaakt voor 
Lysandra begon. Het is een complex rapport vanwege de diverse gedachten over bepaalde 
onderwerpen en het zal dus een uitdaging betekenen voor de uitvoering. 
Aan de hand van de raadsinformatiebrief zijn er acties geprioriteerd waar een planning aan 
gehangen wordt. Dit zullen acties zijn die tussentijds worden geëvalueerd met de wethouder. 
Ook via raadsinformatiebrieven zal men op de hoogte blijven. 
 
De prioritering wordt deels door de politiek besloten maar ook de werkgroep die tijdens het 
onderzoek was ingesteld blijft meepraten als een soort klankbordgroep met 
ervaringsdeskundigen. Tevens zijn er o.a. wijkmanagers die de verschillende wensen en 
uitdagingen uit de samenleving goed in kaart kunnen brengen. 
 
Er is een voorlopig budget beschikbaar gesteld. De uitvoering van de lokale inclusieagenda is 
een doorlopend proces, dus er is geen einddatum aan verbonden. 
Sommige problemen uit het rapport strekken zich uit over meerdere beleidsterreinen. Deze 
zullen, middels integraal werken, in samenhang worden opgepakt. De coördinator is op de 
hoogte wie er in welk onderwerp zal meedenken. 
  
Het op te zetten burgerberaad (verkeer) zal als pilot gelden en daarna zal de bekeken 
worden of dit op meer onderwerpen en vaker ingezet kan worden. Deelname aan een 
burgerberaad wordt op gewogen lotingen gebaseerd. Op dit moment wordt er nog naar de 
financiën gekeken. 
 

3. Terugblik bezoek Amber van Witteloostuijn en Lysandra Tuinfort 
We blijven deze ingewikkelde materie volgen. Er zijn vele invalshoeken waarbij je je soms kan 
afvragen wat er onder het thema inclusie valt. 

 
4. Het verslag van november is geaccordeerd en reeds formeel vastgesteld.    

➢ Actiepunten         
- Uitnodiging wijkagent → Gaat naar volgende agenda 
- Evaluatie ASD gemeente → De gemeente gaat de Koepel de opdracht tot de 

evaluatie geven. 



 

 

 
5. Bijgewoonde vergaderingen  

➢ Verslag informeel overleg commissie Mens & Maatschappij 
- Er is zeker interesse in samenwerking en mogelijk eerder betrokken worden in zaken 

waar de ASD in mee kan denken.   
➢ Vergadering H10  

- De adviesraden rond Den Haag overleggen regelmatig en de adviezen worden 
uitgewisseld. Op 4 maart is een groot overleg voor alle leden van de adviesraden. 

➢ Filmbezoek Human Forever. 
- Indrukwekkende film over dementie. Dementie en respijtzorg is interessant voor de 

focusgroep WMO. 
➢ Basiscursus ASD gevolgd door Hans en Mieke 

- Moet verordening aangepast? Zou eigenlijk iedere 5 jaar bekeken moeten worden. 
- Per gemeente andere afspraken. Sommige (60%) kijken alleen naar beleid, andere 

ook naar beleidsuitvoering. 
- Gemeente is verplicht een ambtelijk secretaris te betalen? 
- Meer financiën betekent ook meer verantwoordelijkheid. 
- Jeugd; Groep 18-30 trekken zich terug door de corona periode. Of is het door de 

social media? Mooi punt voor de focus groep. 
 

6. Raadsinformatiebrieven 
 

7. Werkwijze ASD en vaststellen focusgroepen  
- De koepel heeft een sjabloon/indeling hiervoor. Krijgen deze toegestuurd zodra de 

presentatie ontvangen is.  
- Centrale vergadering en los per focusgroep de verdieping te zoeken (veldbezoek). Let 

op balans en frequentie. 
- Datum “heisessie” gesteld op 16 maart van 10-15 uur. 

 
8. Rondvraag en sluiting 

 
➢ 5 maart; Themasessie beleidsplan Sociaal Domein 2024-2027 voor de ASD en de 

commissie Mens en Maatschappij 
➢ Vraag van beleidsmedewerker over advies over technische wijziging in de verordening 

WMO. Na zorgvuldig afwegen besluit de ASD hierover geen advies uit te brengen, omdat 
het geen beleidsvraag betreft. 


